

南區區議會（2008–2011）第五次會議議程

Agenda for the Fifth Meeting of the Southern District Council (SDC) (2008–2011)

日期：2008年6月26日
（星期四）

Date: Thursday, 26 June 2008

時間：下午二時三十分

Time: 2:30 p.m.

地點：香港香港仔
香港仔海傍道3號
逸港居一字樓
南區區議會會議室

Venue: SDC Conference Room
1/F, Ocean Court,
3 Aberdeen Praya Road,
Aberdeen, Hong Kong.

議程 Agenda

- 一、 中環新海濱城市設計研究第二階段公眾參與
（此項議程由發展局提出、動議辯論由梁皓鈞先生提出）
（議會文件 74/2008 號及 75/2008 號）
 1. Urban Design Study for the New Central Harbourfront Stage 2 Public Engagement (Item raised by Development Bureau while the motion debate is proposed by Mr. LEUNG Ho-kwan)
(SDC Paper No. 74/2008 and 75/2008)
- 二、 渠務署的工作匯報
（渠務署署長將出席參與此項議程的討論）
（議會文件 76/2008 號）
 2. The Work of Drainage Services Department
(The Director of Drainage Services will attend the meeting)
(SDC Paper No. 76/2008)
- 三、 通過於 2008 年 4 月 24 日舉行的南區區議會第四次會議紀錄初稿
 3. Confirmation of the draft minutes of the fourth SDC meeting held on 24 April 2008
- 四、 上次會議續議事項
（議會文件 73/2008 號）
 4. Matters Arising from the Last Meeting
(SDC Paper No. 73/2008)

- 五、 推行數碼地面電視廣播
（此項議程由商務及經濟發展局提出）
（議會文件 77/2008 號）
5. Digital Terrestrial Television Broadcasting
(Item raised by Commerce and Economic Development Bureau)
(SDC Paper No. 77/2008)
- 六、 南區區議會撥款申請：南區撲滅罪行委員會活動
（議會文件 78/2008 號）
6. Application for DC Funds: Activities of the Southern District Fight
Crime Committee
(SDC Paper No. 78/2008)
- 七、 新加坡國際學校於警校道 2 號運作時的交通影響評估
（此項議程由教育局提出）
（議會文件 80/2008 號）
7. The traffic impact assessment relating to the operation of Singapore
International School at No. 2, Police School Road
(Item raised by Education Bureau)
(SDC Paper No. 80/2008)
- 八、 關注 6 月 7 日黑雨造成薄扶林村嚴重水浸問題
（此項議程由朱慶虹先生提出）
（議會文件 79/2008 號）
8. Concern about the serious flooding in Pokfulam Village during the
Black Rainstorm Warning on 7 June
(Item raised by Mr. CHU Ching-hong)
(SDC Paper No. 79/2008)
- 九、 建議在黃竹坑區加建文娛中心及綜合政府設施大樓
（此項議程由馮煒光先生提出）
（議會文件 81/2008 號）
9. Proposal to Construct a Civic Centre and Government Complex in
Wong Chuk Hang
(Item raised by Mr. FUNG Wai-kwong)
(SDC Paper No. 81/2008)
- 十、 康樂及文化事務署檢討在公眾遊樂場內設立指定吸煙區的安排
（此項議程由康樂及文化事務署提出）
（議會文件 82/2008 號）

10. Leisure and Cultural Services Department - Review of the Arrangement for the Designated Smoking Areas in Public Pleasure Grounds (Item raised by Leisure and Cultural Services Department) (SDC Paper No. 82/2008)
- 十一、檢討南區區議會撥款準則
(議會文件 83/2008 號)
11. Review of the Southern District Council Funding Guidelines (SDC Paper No. 83/2008)
- 十二、其他事項
12. Any Other Business
- (a) 提名代表擔任南區區議會「性別課題聯絡人」
Nomination of a representative to be “Gender Focal Point” of Southern District Council
- (b) 提名區議會代表出任香港醫護學會「優質長者服務」計劃顧問團成員
Nomination of a SDC representative to be the member of the Advisory Panel of “Quality Services for the Elderly” Project under Hong Kong Health Care Federation
- (c) 南區區議會活動 – 參觀位於薄扶林的中華廚藝學院
Activity of SDC – Visit to the Chinese Cuisine Training Institute in Pokfulam
- (d) 十八區區議會網頁的新增功能
New functions of the website of 18 District Councils

第二部份 — 參考文件

Part II - Items for Information

- 一、分區委員會報告
(議會文件 66/2008 號)
1. Report from Area Committees
(SDC Paper No. 66/2008)
- 二、地區設施管理委員會於 2008 年 5 月 8 日舉行的第三次會議報告
(議會文件 67/2008 號)
2. Report of the 3rd meeting of the District Facilities Management Committee held on 8 May 2008
(SDC Paper No. 67/2008)

- 三、 社區事務及宣傳委員會於 2008 年 5 月 26 日舉行的第三次會議報告
(議會文件 68/2008 號)
3. Report of the 3rd meeting of the Community Affairs and Publicity Committee held on 3 March 2008
(SDC Paper No. 68/2008)
- 四、 地區發展及環境事務委員會分別於 2008 年 4 月 28 日及 6 月 2 日舉行的第三次及第四次會議報告
(議會文件 69/2008 號)
4. Report of the 3rd and 4th meetings of the District Development and Environment Committee held on 28 April 2008 and 2 June 2008 respectively
(SDC Paper No. 69/2008)
- 五、 交通及運輸事務委員會於 2008 年 5 月 19 日舉行的第四次會議報告
(議會文件 70/2008 號)
5. Report of the 4th meeting of the Traffic and Transport Committee held on 19 May 2008
(SDC Paper No. 70/2008)
- 六、 南區地區管理委員會於 2008 年 6 月 18 日舉行的第一百五十四次會議報告
(議會文件 71/2008 號)
6. Report of the 154th Southern District Management Committee Meeting held on 18 June 2008
(SDC Paper No. 71/2008)
- 七、 2008-09 年度社區參與計劃的南區區議會撥款財政報告
(截至 16.6.2008)
(議會文件 72/2008 號)
7. Financial Statement in respect of SDC Funds for Community Involvement Projects 2008-09 (Position as at 16.6.2008)
(SDC Paper No. 72/2008)

南區區議會秘書處

2008 年 6 月

Southern District Council Secretariat

June 2008

歡迎公眾人士旁聽上述會議。公眾人士如欲索取上述討論事項的會議紀錄，請於辦公時間內致電 2814 5800 與區議會秘書處聯絡。

Members of the public who intend to sit in on the above meeting and require simultaneous interpretation service or who wish to have an English version of the minutes of the above meeting on any specific items, please contact the Southern District Council Secretariat at 2814 5800 during office hours and for the former at least three days before meeting for necessary arrangement.